
 

Mødetype: Skolebestyrelsesmøde  

 
Deltagere: Skolebestyrelsen  
Sted: Virtuelt 
Mødeleder: Henriette  
Dato og tid: 8. april 2024 kl.19.30 – 20.30  
Deltagere (fremmødt): Roya, Christel, Line, Ditte Marie, Henriette, Karsten, Charlotte, 
Karsten, Karl, Helle, Trine og Ture 

Referent:  Ture 

  
  Emne (og 

ansvarlig)  
Hvad skal vi 
udrette?   
  

Forberedelse 
til punktet  

Proces  Afsat tid  Referat fra punktet  

1   Velkomst    Henriette 

mødeleder 
    10 min   

2 Godkendelse af 
dagsorden og 
referat  

   1 min Godkendt 

4  Budgetgodkendelse       10 min  Helle præsenterer det 
reviderede budget.  
 
Undervisningsdelen: 
Der sammenlignes med 
det oprindelige 
budgetforslag. Det første 
budget var med et 
budgetunderskud på 
knap 11.000.000 kr og 
dermed et akkumuleret 
underskud på 400.000. 
Siden er der kommet en 
ekstrabevilling fra 
forvaltningen på ca 
1.050.000 kr.  Der ud 
over er der truffet 
beslutning om at skolen 
skal have fem nye 
modtageklasser og en 
ekstra børnehaveklasse. 
Dette giver en ekstra 
bevilling, men også 
udgifter til mere 
personale. 



Det nye budget viser et 
budgetoverskud på godt 
200.000 kr og dermed et 
akkumuleret overskud på 
ca 950.000 kr. 
Dermed får vi mulighed 
for fortsat at indkøbe nyt 
inventar til alle de nye 
lokaler på skolen, som i 
længere tid var planen. 
Ledelsen anbefaler at vi 
som planlagt bruger hele 
det akkumulerede 
overskud på indkøb af nyt 
inventar. 
Det vurderes at der skal 
ansættes ca. 6,5 nye 
lærere til at varetage 
opgaven med 
modtageklasserne og der 
skal ansættes en ny 
børnehaveklasseleder. 
Bestyrelsesformanden 
udtrykker glæde over at 
tilførelsen af midler gør 
at budgettet balancerer 
og der er plads til indkøb 
af inventar. 
 
For SFO: 
Der er indregnet 
yderligere 23 nye børn i 
SFO. Det er et 
konservativt skøn, hvor vi 
potentielt kan få flere 
børn indmeldt i SFO i 
kraft af de to 
modtageklasser, der har 
indskolingsbørn. PT er 
der ikke midler til 
ansættelse af flere 
pædagoger, det kan 
ændre sig med indmeldte 
modtagebørn. 
 
Godkendelse: 



Formanden er pt tilfreds 
med de tilførte midler, 
men der arbejdes fortsat 
på at presse 
forligskredsen til at lave 
en langtidsholdbar 
løsning for betalingen af 
børn til specialklasserne i 
kommunen, således at det 
ikke fremover udhuler 
skolernes budgetter. 
 
Bestyrelsen godkender 
det reviderede budget og 
skolens ledelse kan 
dermed arbejde videre 
med skoleårets 
planlægning.  

  
Kommende punkter:  

Princip for lejrskoler – udskydes til efter jul 
Værdier og principper for inkluderende læringsmiljøer – udskydes til efter jul 
Ny skoleaftale skal på næste møde 

 

  
 

 

 

 

  
 

 

 


